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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi OVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a

Belügyminisztériumot vezető miniszterhez

„Megint több és jobb jut valakinek közbiztonságból a pozíciója folytán? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Belügyminiszter Úr !

A napokban megjelent egyik napilap cikkéből arról értesültem, hogy Kubatov Gábor, a

Ferencvárosi Torna Club elnöke és a Fidesz pártigazgatója sérelmére elkövetett zaklatá s

vétsége miatt folytatott nyomozást a rend őrség .

Értesülésem szerint a félelmet kiváltó tárgyi bizonyíték egy molinó volt, amelyet Kubatov

Gábor háza közelében helyeztek el ismeretlen személyek . A lap értesülése szerint a Nemzet i

Nyomozó Iroda folytatta le a nyomozást . És a történet itt kezd érdekes lenni, ugyanis a sajtó

értesülései szerint a nyomozás keretében DNS-vizsgálatokat is elrendeltek, amelyet a Bűnügyi

Kutató Intézet végzett el, 378 minta vizsgálatával, közel 3 millió forint összegben . De a

nyomozás itt még nem ért véget, a molinó kihelyezése időpontjában dolgozó BKV-sofőröket

is beazonosították A napi lap az is leírja, hogy megkeresték el őször a rendőrséget, majd a

Fővárosi Főügyészséget a fenti üggyel kapcsolatban, de érdemi válasz helyett azt a reakciót



kapták, hogy a nyomozó hatóság a nyomozást befejezte, és az ügy iratait érdemi döntésre

irányuló javaslattal megküldte a budapesti X . és XVII . Kerületi Ügyészségnek .

A közvélemény megnyugtatása végett, kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alább i

kérdésekre :

1.) Tényszerűek-e a fenti sajtóértesülések, és összesen mennyi pénzt költöttek el, ezen

belül is pontosan milyen nyomozati cselekményekre, a fenti ügy nyomozása során?

2.) Arányban állnak-e a költségek Ön szerint egy vétségi tényállással, és megszokot t

gyakorlat-e a DNS mintavétel a hasonló ügyekben ?

3.) Ön szerint van-e kapcsolat Kubatov Gábor pozíciója, és a nyomozás intenzitás a

között, és ha igen, ezt mivel tudja magyarázni ?

Várom megtisztelő és érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . november 12 .

Tisztelettel,

dr. Staudt Gábor
Jobbik
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